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SOALAN BERTULIS OLEH AHLI KAWASAN BERAPIT  
YB. HENG LEE LEE 
 

2.   Terdapat pondok-pondok telefon yang lama dan rosak di sekitar 
negeri ini. Memandangkan ianya menjejas imej bandar, apakah 
langkah yang sudah dan akan diambil?  

 

YB. ZAIRIL KHIR JOHARI  
MENJAWAB BAGI PIHAK Y.A.B. KETUA MENTERI 
 

2.   Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) telah mengadakan perbincangan 
dan menghantar surat-surat serta peringatan kepada syarikat-
syarikat yang memasang pondok telefon untuk mengeluarkan 
pondok-pondok yang usang dan tidak berfungsi sejak 3 tahun lalu. 
Memandangkan terdapat syarikat-syarikat yang memasang pondok 
telefon masih tidak mengambil tindakan setelah berulang kali 
diperingatkan, PBT sendiri telah mengeluarkan pondok telefon yang 
usang di bahagian pulau, Pulau Pinang dan Seberang Perai secara 
berperingkat. Di samping itu, beberapa pondok telefon yang usang 
telah dikeluarkan sendiri oleh syarikat yang memasang pondok 
telefon tersebut. Tindakan mengeluarkan pondok-pondok telefon 
yang usang dan tidak berfungsi akan diteruskan oleh PBT secara 
berperingkat sehingga masalah pondok telefon usang ini selesai.  

 


